


Spośród odesłanych opinii pan Krystian Domowicz oraz Pani Monika Szotowicz
wstrzymali się od głosu. Pan Maciej Chmielewski opowiedział się za przyznaniem
dofinansowania z uwagą, że finansowanie imprez pod patronatem Prezydenta
Miasta powinno ograniczyć się wyłącznie do finansowania pucharów, medali i
nagród. Również Pani Monika Szotowicz wyraziła opinię, że wysokość
dofinansowania imprez pod patronatem Prezydenta Miasta powinna się ograniczyć
do zakupy pucharów i medali. Wszelkie inne opłaty, w tym sędziowskie powinny
być finansowane z opłaty wpisowej, którą organizator pobiera od uczestników.

Ostatecznie 2 osoby wstrzymały się od głosu i 2 były przeciw, pozostali opowiedzieli
się za przyznaniem kwoty 1 O.OOO zł z przeznaczeniem na dofinansowanie organizacji
XXXI Memoriału Janiny Wielkoszewskiej dla Stargardzkiego Stowarzyszenia
Miłośników Brydża Sportowego „Brydż-Star" - załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

2. Omówienie podziału środków na szkolenie wybitnych sportowców.
Członkowie Rady otrzymali przed posiedzeniem drogą elektroniczną propozycje
podziału środków przygotowaną przez Wydział Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji.
Członkom Rady zadano pytanie:
- czy klub powinien otrzymać środki na szkolenie takiego sportowca na cały rok, czy
może w ciągu roku - wtedy wniosek składany jest do końca listopada?
- czy klub powinien otrzymać środki jako zwiększenie zakresu zadania - np.
zawodnik jedzie na Mistrzostwa Europy ? - dodatkowe środki dostępne w ciągu
roku?
- w oparciu o jakie kryteria?
- czy tylko w sportach indywidualnych, czy też zespołowych?
Członkowie Rady przy 11 głosach za oraz 1 wstrzymującym się opowiedzieli się z
tym, aby przy podziale środków dla poszczególnych klubów rozpatrywano:
- wyłącznie zawodników uprawiających dyscypliny olimpijskie w sportach
indywidualnych,
- najlepszego zawodnika w sportach drużynowych,
- zawodników w przedziale wiekowym od 15 roku życia (spójnie z wiekiem, od
którego przyznawane jest stypendium sportowe) do 35 roku życia.

Uzgodniono, że konieczne jest opracowanie propozycji kryteriów, na podstawie
których dokonany zostanie podział środków w roku 2022 na poszczególne kluby jako
zwiększenie zakresu zadania.
Wydział pozyska od klubów sportowych informacje na temat najlepszych zawodników,
którzy w 2022 roku osiągnęli sukces co najmniej ogólnopolski. Następnie do Rady
Sportu zostanie przesłany podział kwoty w oparciu dopracowane kryteria.

Wnioski

Podsumowanie:
1. Członkowie Stargardzkiej Rady pozytywnie zaopiniowali przyznanie środków
finansowych na zwiększanie realizacji zadania dla klubów: Błękitni Stargard i ZKS
Kluczevia. Kwoty dofinansowania stanowią załącznik nr 1 do niniejszego
protokołu.
2. Na podstawie głosowanie podczas spotkania Rady Sportu, zgodnie z
przesłanymi mailowo opiniami przy większości głów za pozytywnie zaopiniowano
przyznanie wsparcia finansowego dla Stargardzkiego Stowarzyszenia Miłośników
Brydża Sportowego Brydż-Star.
3. Członkowie Rady otrzymają tabelę zbiorczą zawierającą propozycje osób do
Panteonu Gwiazd.
4. Ustalono wstępne kryteria podziału środków dla wybitnych sportowców do
dopracowania przez Wydział Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji

Sporządziła: Karolina Kuk

Zatwierdził :



POSIEDZENIE STARGARDZKIEJ RADY SPORTU
21.09.2022r. godz. 15:00 Urząd Miejski w Stargardzie

LISTA OBECNOŚCI
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Zwiększenie dotacji - sport ligowy

Załącznik nr 1 do Protokołu
Stargardzkiej Rady Sportu z dnia
21.09.2022 r.

Nazwa Klubu Kwota za I Kwota li
półrocze półrocze

BŁĘKITNI 400 000,00 zł 650 000,00 zł
STARGARD
ZKS KLUCZEVIA 200 000,00 zł 200 000,00 zł



Załącznik nr 2 do Protokołu
Stargardzkiej Rady Sportu z dnia
21.09.2022 r.

Imprezy 2022

Nazwa Klubu Nazwa zadania Kwota

Stargardzkie
Stowarzyszenie
Miłośników
Brydża
Sportowego
,,B_!Ydż-Star"

31. Memoriał im. I 10 000,00 zł
Janiny
Wielkoszewskiej


